

(12) International Application Status Report

Received at International Bureau: 30 May 2000 (30.05.2000)

Information valid as of: (..)

Report generated on: 26 February 2020 (26.02.2020)

(10) Publication number:

WO2000/042589

(43) Publication date:

20 July 2000 (20.07.2000)

(26) Publication language:

English (EN)

(21) Application Number:

PCT/IB1999/002126

(22) Filing Date:

03 September 1999 (03.09.1999)

(25) Filing language:

English (EN)

(31) Priority number(s):

60/099,245 (US)

(31) Priority date(s):

04 September 1998 (04.09.1998)

(31) Priority status:

Priority document received (in compliance with PCT Rule 17.1)

(51) International Patent Classification:

G09B 5/06 (2006.01); **G09B 5/14** (2006.01); **G09B 7/04** (2006.01); **G09B 19/04** (2006.01); **G09B 19/06** (2006.01)

(71) Applicant(s):

N.V. DE WILDE CBT [BE/BE]; Ottergemsesteenweg 703 B-9000 Gent (BE) *(for all designated states)*

(72) Inventor(s):

DE WILDE, Christian; Park Ter Kouter 18 B-9070 Heusden (BE)

(74) Agent(s):

FROUD, Clive; Elkington and Fife Prospect House 8 Pembroke Road Sevenoaks Kent TN13 1XR (GB)

(54) Title (EN): APPARATUS AND METHOD FOR PERSONALIZED LANGUAGE EXERCISE GENERATION

(54) Title (FR): SYSTEME ET PROCEDE DE GENERATION D'EXERCICES DE LANGUE PERSONNALISES

(57) Abstract:

(EN): A system for generating personalized language exercises includes a text input, a linguistic analyzer, an exercise generator and a learner's profile database. The linguistic analyzer may perform morphological and syntactic analysis on the input text to identify linguistic data. The learners interest profile contains information relating to the linguistic competence of the users of the system in the target language. The exercise generator generates language exercises using the linguistic data identified by the linguistic analyzer and the linguistic competence information of the user(s).

(FR): L'invention porte sur un système de génération d'exercices de langue personnalisés. Le système comprend un dispositif d'entrée de texte, un analyseur linguistique, un générateur d'exercices et une base de données des profils d'apprenant. L'analyseur linguistique peut effectuer une analyse morphologique et syntaxique sur le texte d'entrée pour identifier des données linguistiques. Le profil d'intérêt des apprenants contient des informations relatives aux aptitudes linguistiques des usagers du système dans la langue cible. Le générateur d'exercices génère des exercices de langue en se fondant sur les données linguistiques identifiées par l'analyseur linguistique et sur les informations des usagers relatives à leurs aptitudes linguistiques.

International search report:

Received at International Bureau: 10 July 2000 (10.07.2000) [EP]

International Report on Patentability (IPRP) Chapter II of the PCT:

Chapter II demand received: 03 April 2000 (03.04.2000)

(81) Designated States:

JP

European Patent Office (EPO) : AT, BE, CH, CY, DE, DK, ES, FI, FR, GB, GR, IE, IT, LU, MC, NL, PT, SE